International Day of Light 2022 Event Registration.

Types of data in astronomy.
Astronomers mainly use two types of data: spectra and pictures.

Astronomy is an ancient science and the images you can create can become
an incredible tool for development.

Workshop texts and activities are intended to explain how such images are
obtained, processed, and presented at different scales: the question of
interpretation and the concept of instantaneity in astronomy.

25 first places (pre-booking)

Info: The workshop will have a dedicated space open on May 16, 2022.

Updates start today so as soon as you purchase a ticket you will automatically
receive one email per update.
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Types de données en astronomie.

Les astronomes utilisent principalement deux types de données : les spectres
et les images.

L'astronomie est une science ancienne et les images que I'on peut créer
peuvent devenir un incroyable outil de dévellopement.

Les textes et activités du workshop sont prévus pour expliquer comment de
telles images sont obtenues, traitées, et présentées a différentes échelles : la
guestion de l'interprétation et le concept d'instantanéité en astronomie.

25 premieres places (pré reservation)

Infos: L'atelier aura un espace dédié ouvert le 16 May 2022.

Les updates commencent aujourd'hui donc dés que vous prenez un billet, vous
recevrez automatiguement un e-mail par mise a jour.


http://tinyurl.com/29dxwud9
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